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Abstract
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Objective:


The anastomosis of sub-millimeter vessels is fraught with significant technical challenges even for the experienced microsurgeon. The supermicrosurgery era is increasing the demand for repair of very small vessels. Our study aims to ascertain whether the open guide suture technique provides a superior patency rate compared with conventional technique when anastomosing rat artery less than a millimeter.
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Methods:


Anastomosis of transected rat femoral, superficial femoral and central tail arteries were done in 24 in bred albino rats. The external diameters ranged from 0.4 mm to 0.8 mm. The repair was assigned into the Open guide suture technique group or the conventional group (n=12 in each group). The duration of repair, grade of leakage, patency of the repair at 30 min were noted and compared between the groups.
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Results:


The patency rate was 92.7% in each group. There was no statistically significant difference between the 2 groups with respect to anastomotic times, grade of leakage external diameter and type of vessel repaired (p-values >0.05).
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Conclusion:


It appears open guide suture technique simplifies repair but may not offer a better patency rate in rat arterial anastomosis under 1 mm when compared to the conventional technique.
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Zusammenfassung
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Ziel:


Anastomosen im Submillimeterbereich sind auch für den erfahrenen Mikrochirurgen eine signifikante  technische Herausforderung. In der Ära der Supermikrochirurgie werden immer kleinere Gefäße anastomosiert. Ziel der Studie war der Vergleich der Durchgängigkeitsrate bei Anwendung der Open Guide Nahttechnik im Vergleich zur konventionellen Technik bei Anastomosen von Rattenarterien im Submillimeterbereich.
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Methode:


Bei 24 Albinoratten wurden folgende durchtrennte Gefäße re-anastomosiert: A. femoralis, die A. femoralis superficialis und die Arteria caudalis centralis. Die äußeren Gefäßdurchmesser lagen bei 0,4–0,8 mm. Bei jeweils  n=12 Tieren wurde die Open Guide oder die konventionelle Anastomosetechnik angewandt. Reparaturdauer, Leckagegrad und Durchgängigkeit nach 30 min wurden dokumentiert und zwischen beiden Gruppen verglichen. 
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Ergebnisse:


Die Durchgängigkeitsrate lag bei 92,7% in beiden Gruppen. Zwischen den Gruppen fand sich kein signifikanter Unterschied bezüglich der Anastomosezeiten, dem Leckagegrad, den externen Gefäßdurchmessern und dem rekonstruierten Gefäßtypus (p-Wert > 0,05).
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Schlussfolgerung:


Obschon die Open Guide Nahttechnik die Gefäßreparatur zu vereinfachen scheint, ermöglicht sie keine höheren Durchgängigkeitsraten im Vergleich zur konventionellen Technik bei arteriellen Anastomosen < 1 mm in der Ratte.
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